
1 

 

 
Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 5/2021 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 29. listopadu 2021   

od 16:00 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Jan Holeček (místopředseda komise) 
František Pojer 
Jiří Mužík       

 
Tajemník komise Jan Marek  
 
Hosté:    Soňa Chalupová – starostka města 

Jitka Ciroková - vedoucí odboru ŽP  
   Lenka Hadáčková - referent odboru ŽP 

Pavel Šimo, Vladimír Klatovský, Štěpán Horký - ISES s.r.o. 
 
Omluveni:   Zdeněk Košlík, Adam Voldán, Jiří Novák 
  
Zapisovatel:   Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Jan Holeček 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Vyhodnocení POH města Beroun za rok 2020 
4. Různé   
 
 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem pana Marka a 
ověřovatelem zápisu určil pana Holečka. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná. Navrhl program jednání, ke kterému byl přidán bod: Plán 
práce komise na rok 2022.   
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu usnesení komise provedl předseda komise pan Šnaidauf, který konstatoval, že usnesení bylo 
splněno. 
 
Komise vzala tuto informaci na vědomí. 
 
 
K bodu 3 – Vyhodnocení POH města Beroun za rok 2020 
 
Vyhodnocení, které zpracovala společnost ISES s.r.o. v září 2021 bylo členům komise zasláno předem. 
Na dnešním zasedání zodpověděli zástupci zpracovatele dotazy členů komise. Komise na závěr 
konstatovala, že vyhodnocení je velmi dobře zpracováno, a proto není potřeba ho doplňovat nebo měnit. 
 
Dotazy směřovaly k vysvětlení hodnot v účinnosti separace plastů, definice komunálních odpadů a 
doporučení opatření k cílům, které dosud město neplní. Největší diskuze byla k argumentaci snížení 
četnosti svozu směsného (zbytkového) komunálního odpadu (dále jen SKO) od rodinných domů (dále jen 
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RD) při realizaci „Projektu Beroun – door to door systém sběru a svozu odpadů“. K tomuto tématu 
zástupci zpracovatele sdělili, že podle jejich zkušeností je základ úspěchu v dobré komunikaci s občany a 
trpělivém vysvětlování. Upozornili na nutnost kontroly potenciálu produkce odpadu uvedeném v projektu. 
Zpracovatelé sdělili, že snížení četnosti svozu SKO od RD na 1 x za 14 dní aplikovalo již mnoho měst a 
obcí. Podle jejich zkušeností jsou nejproblematičtější první dva měsíce, poté se systém „usadí“ a občané 
si na sníženou četnost svozu SKO zvyknou. Zpracovatelé se setkali s různými argumentacemi proti 
snížení četnosti svozu SKO, ale s argumentací, že je s ohledem na možný zápach potřeba svážet 
v letních měsících SKO týdně se nesetkali.   
 
Na základě této diskuze a s ohledem na předchozí vyjádření komise, přijala komise ŽP toto usnesení: 
Usnesení: Komise ŽP doporučuje radě města, aby realizace „Projektu Beroun – door to door systém 
sběru a svozu odpadů“ byla zahájena úpravou režimu svozu odpadů od rodinných domů takto: odpady 
budou sváženy 1 x za týden, ale každý týden jiný druh odpadu: 1.týden směsný (zbytkový) komunální 
odpad (SKO), 2.týden plast, 3.týden SKO, 4.týden papír. Jako cílovou považuje komise ŽP tuto variantu: 
svoz SKO, plastu a papíru 1 x za 3 týdny. Komise zároveň zastává názor, že bez snížení četnosti svozu 
SKO od rodinných domů ztrácí realizace „Projektu Beroun – door to door systém sběru a svozu odpadů“ 
smysl. 
Hlasování:   4 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Různé 
 
4.1. Lom Alkazar - nepořádek po filmařích 
Pan Holeček upozornil na to, že na horní etáži lomu Alkazar v lokalitě zvané „Domeček“ se již několik let 
nachází rekvizity po filmařích. Protože se jedná o pozemek města, dotazuje se pan Holeček, kdy 
nepořádek po filmařích bude uklizen. 
Bylo domluveno, že odbor ŽP předá tento podnět odboru majetku a investic, který administruje smlouvy 
s filmaři. 
 
 
Bod 5 – Plán práce KŽP na rok 2022 
Projednání plánu práce proběhlo na minulém zasedání komise dne 13.9.2021, na kterém se členové 
dohodli, že definitivní plán činnosti komise na rok 2022 nadefinují na tomto zasedání komise a předloží 
ho radě města ke schválení. Na jednání předložil předseda členům upravený návrh práce. Nikdo z členů 
komise neměl potřebu tento návrh doplnit, nebo ho upravit, a proto jej komise považuje za definitivní. 
Komise proto přijala toto usnesení:  
Usnesení: Komise životního prostředí schvaluje navržený Plán práce KŽP na rok 2022 a doporučuje 
Radě města Beroun, aby jej schválila. 
Hlasování:   4 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
Členové komise si naplánovali, že příští zasedání komise se uskuteční 14. února 2021 v 16:00 hodin.  
 
 
Předseda komise ukončil jednání v 17:45 hod. 
 
 
 
Zapsal: Jan Marek  
 
 
 
 
Ověřil: Jan Holeček 
 
 
 
 
Předseda komise: Emil Šnaidauf 


